
Protokół Nr XLV/23 z posiedzenia

Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji, które odbyło się 19 października 2023r. w
sali narad Urzędu Miejskiego w Michałowie przy ulicy Białostockiej 11

Obradom  przewodniczyła  Maria  Bożena  Ancipiuk  -  Przewodniczący  Rady
Miejskiej w Michałowie.

O godzinie  09:05 Przewodnicząca  Rady Miejskiej  w Michałowie  -  otworzyła obrady
XLV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie VIII kadencji.

Na stan 15 radnych w chwili otwarcia obrad obecnych było 12 radnych.

1. Ancipiuk Maria Bożena – Przewodnicząca
2. Balcerzak Ryszard
3. Bielenia Nina
4. Bocheńska Marlena Marzena
5. Chlabicz Mikołaj Borys
6. Grzegorczuk Agnieszka Jadwiga
7. Jarocka Raisa
8. Kazberuk Alina
9. Kononczuk Roman 
10. Kupraszewicz Ewa
11. Mielko Anna
12. Ostaszewski Bogusław Andrzej 

Nieobecni radni: Charytoniuk Marek-wiceprzewodniczacy, Gryko Bogdan, Łuksza 
Waldemar 

W obradach uczestniczyli:
Burmistrz Michałowa – Marek Nazarko, Skarbnik – Anna Palecka, Sekretarz – Anna

Stalbowska, dyrektorzy i kierownicy jednostek budżetowych, zaproszeni sołtysi, mieszkańcy
gminy.

Przewodnicząca  po  sprawdzeniu  listy  obecności,  stwierdziła,  że  obrady  są
prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 12 radnych co wobec ustawowego składu
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum władne do podejmowania uchwał i decyzji. 

Przewodnicząca  odczytała  informację  dot.  obowiązku  ochrony  danych  osobowych
osób fizycznych zgodnie z Rozporządzeniem o ochronie danych osobowych oraz informację
o  nagrywaniu,  transmitowaniu  i  archiwizowaniu  sesji  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  –
informacja w  załączeniu do protokołu.

Ad. 2 Zatwierdzenie porządku XLV sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W obliczu braku wniosków i uwag do porządku obrad  Przewodnicząca zarządziła

głosowanie nad porządkiem obrad.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za” przyjęli porządek obrad:

Porządek XLV Sesji Rady Miejskiej przewiduje:
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
3. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie. 
4. Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie na 2023r.
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b) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na 
dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli

c) zmiany Uchwały Nr XLIV/481/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 1 września 2023r. w 
sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego

d) zwolnienia z obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć Wicedyrektora 
Zespołu Szkół w Michałowie

e) zmiany Uchwały Nr XIX/164/20 z dnia 24 czerwca 2020r. w sprawie utworzenia placówek 
wsparcia dziennego w formie opiekuńczej w Bondarach, Juszkowym Grodzie, Jałówce, 
Szymkach, Hieronimowie, Sokole, Nowej Woli

f) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 38 Potoka
6. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych, złożonych stosownie do art. 24h ustawy o samorządzie 

gminnym za 2022r. Przewodniczącemu Rady Miejskiej i Burmistrzowi Michałowa
7. Stanowisko Rady w sprawie dowozu ucznia niepełnosprawnego do szkoły.
8. Propozycje wniosków do projektu budżetu na 2024r.
9. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych.
10. Sprawy różne.
11. Zamknięcie obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Imienny wykaz głosowania  w załączeniu  do  protokołu  (pod nazwą:  Zatwierdzenie

porządku obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 3  Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Michałowie
W  obliczu  braku  uwag  i  wniosków  formalnych  Przewodnicząca  zarządziła

głosowanie nad przyjęciem protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
Radni w głosowaniu jawnym jednogłośnie 12 głosami „za”, przy 0 głosach przyjęli

protokół z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.
W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Przyjęcie

protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

Ad. 4 Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym
Burmistrz przedstawił informację z pracy w okresie międzysesyjnym (informacja  w

załączeniu do protokołu). 

O godz. 9:20 na salę narad przybył radny Waldemar Łuksza

Burmistrz szerzej odniósł się do tematu dowozu niepełnosprawnego ucznia do szkoły.
Na wstępie poinformował, iż po w święcie parafialnym w Juszkowym Grodzie wychodząc z
plebanii został z zaskoczenia zaatakowany pytaniami przez dziennikarza telewizji Polsat w
temacie dowozu niepełnosprawnego ucznia do szkoły, a w reportażu padły insynuacje dot.
jego zachowania, które nie miały miejsca. Burmistrz stwierdził, że w sprawach związanych z
samorządem można  wyjaśnić  każdy  temat  w godzinach  pracy  urzędu.  Gminę  odwiedziła
również ekipa programu „Obiektyw” TVP Białystok i w obu telewizjach stanowisko Gminy
w sprawie dowozu ucznia do szkoły nie zostało przedstawione. 

Burmistrz  omówił  historię  całości  postępowania  Gminy  w  sprawie  związanej  z
dowozem ucznia. Możliwość zapewnienia nauki w szkole średniej (zgodnie z orzeczeniem o
potrzebie kształcenia specjalnego) w Michałowie została skonsultowana z Dyrekcją Zespołu
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Szkół  w Michałowie  i  taka  możliwość istnieje.  W związku z czym możliwość ta  została
zaproponowana dla  matki  dziecka.  Nadmienić  należy,  że  Zespół  Szkół  w Michałowie  na
chwilę obecną zapewnia naukę 26 uczniom z orzeczeniami. Burmistrz poinformował, iż po
rozmowie z Dyrekcją Szkoły oraz z 13-stoma radnymi startującymi z nim w wyborach, każdy
zajął stanowisko, że ucznia o którym mowa traktujemy równo tak jak pozostałych 26 uczniów
posiadających  orzeczenie.  Burmistrz  dodał,  że  kolejna  możliwość  jaka  została
zaproponowana matce dziecka to dowóz ucznia do internatu w poniedziałek i odbiór dziecka
w  piątek  –  w  przypadku  nauki  w  innej  placówce  niż  szkoła  w  Michałowie.  Na  takie
rozwiązanie matka się nie zgodziła w wyniku czego sprawa trafiła do Sądu, który orzekł, że
sprawa obowiązku dowożenia dotyczyła roku szkolnego 2021/2022, zaś na kolejne lata Sąd
wskazał możliwość spełnienia obowiązku dowożenia również przez zwrot kosztów dojazdu.
Burmistrz poinformował, że zgodził się na zwrot kosztów dojazdu po tym jak matka dziecka
o taki  zwrot  wystąpiła.  Burmistrz  dodał,  że   odnosząc  się  do  roku szkolnego  2023/2024
zaproponowano trzy warianty: 1) naukę w Zespole Szkół w Michałowie, 2) dowóz dziecka do
internatu w poniedziałki i odbiór w piątki, 3) zwrot kosztów dojazdów – na żaden wariant
matka dziecka się nie zgodziła. 

W powyższym temacie głos zabrali radni:
Radny  Ryszard  Balcerzak poinformował,  że  nie  uczestniczył  w  uzgodnieniach

radnych  dot.  dowozu  ucznia  do  szkoły  ale  wyraża  wolę,  aby  w  takich  ustaleniach
uczestniczyć. 

Radny Bogusław Ostaszewski stwierdził,  że  matka  dziecka  powinna  swoje  racje
przedstawić na sesji, gdyż media przedstawiają temat nieobiektywnie, a negatywny wydźwięk
o Gminie idzie na całą Polskę. Radny dodał, że skoro zaproponowano trzy rozwiązania,  z
których matka dziecka nie chce skorzystać, to nieskorzystanie z żadnego rozwiązania przez
matkę  jest  dla  niego  niezrozumiałe,  w związku  z  czym powinna  ona  ten  temat  wyjaśnić
radnym podczas sesji. 

Radny  Waldemar  Łuksza prosił  o  przybliżenie  technicznej  kwestii  związanej  z
dowożeniem  –  jak  miałoby  to  wyglądać?  Czy  np.  kierowca  ma  codziennie  czekać  na
zakończenie nauki przez dziecko?

Burmistrz stwierdził, że w działanie szkoły średniej w Michałowie samorząd włożył
ogromne środki finansowe i stworzył jak najlepsze warunki do nauki, dlatego należy zadać
pytanie czy mając własną szkołę powinno się dowozić dziecko codziennie do innej szkoły i
ponosić  dodatkowe koszty.  Burmistrz stwierdził,  że dowóz wiąże się z utworzeniem etatu
kierowcy, etatu  opiekuna, więc to są dwa pełne etaty do których doliczyć należy koszt 4
kursów dziennie -  Radny Waldemar Łuksza stwierdził, że biorąc pod uwagę środki jakie
należałoby przeznaczyć na stworzenie etatów, o których mówi Burmistrz, to Dyrektor naszej
szkoły  za  te  same  finanse  mogłaby  stworzyć  takie  warunki  do  nauczania  dzieci  z
orzeczeniami, że raczej nikt nie miałby już żadnych zastrzeżeń co do możliwości kształcenia
dzieci z orzeczeniami przez Zespół Szkół w Michałowie. 

Radna  Alina  Kazberuk stwierdziła,  że  w  Michałowie  było  wiele  dzieci  z
niepełnosprawnością i mieszkały one w internacie i nigdy nikt nie robił z tego problemu. 

Radna Marlena Bocheńska stwierdziła, działania matki dziecka nie są zasadne, gdyż
otrzymała ona od samorządu trzy propozycje rozwiązania tematu.

Radna  Nina  Bielenia stwierdziła,  że  zaistniała  sytuacja  uwłacza  Burmistrzowi  i
całemu  samorządowi,  gdyż  matka  dziecka  mogła  porozmawiać  i  z  Dyrekcją  Szkoły  i  z
Samorządem i wówczas nie byłaby potrzebna „nagonka” ze strony matki.

Radna Raisa Jarocka  przewodnicząca Komisji  Planowania,  Gospodarki
Finansowej  i  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Michałowie poinformowała,  iż  Komisja
zajmowała  się  omawianym  tematem  i  stanęła  na  stanowisku,  że  nie  należy  wyróżniać  i
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faworyzować  jednego  ucznia  w  obliczu  26  pozostałych  uczniów,  którzy  również  mają
orzeczenia. 

Przewodnicząca podziękowała  wszystkim  mieszkańcom  za  wysoką  frekwencję  i
udział  w wyborach,  a  także  za oddanie głosu na jej  osobę oraz pozostałych kandydatów.
Przewodnicząca odniosła się do tematu dowozu niepełnosprawnego ucznia – stwierdziła, że
jest  jej  przykro,  że  telewizja  Polsat  tak  nierzetelnie  podeszła  do  sprawy,  gdyż  zadaniem
dziennikarza jest wysłuchanie dwóch stron. Przewodnicząca dodała, że mieszkańcy jak też
nauczyciele  również  zgłaszali  jej,  że  w  Polsacie  doszło  do  przekłamania  informacji.
Przewodnicząca  stwierdziła,  że  to  również  radni  podjęli  decyzję,  że  nie  będzie
indywidualnego dowozu dziecka do szkoły. Przewodnicząca odniosła się do ilości środków
pozyskanych z zewnątrz i stwierdziła, że program został wykonany w 500%, gdyż powstały i
powstaną inwestycje, które nigdy nie były planowane. 

Ad. 5 Podjęcie uchwał 
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok
Skarbnik Anna Palecka  na podstawie projektu uchwały omówiła

założenia projektu uchwały oraz zasadność jej podjęcia. 
Radna Raisa Jarocka  przewodnicząca Komisji  Planowania,  Gospodarki

Finansowej  i  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  poinformowała,  iż  Komisja
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących się” przyjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie zmian w budżecie na 2023 rok).
Uchwała  Nr XLV/483/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 października

2023 r. w sprawie zmian w budżecie na 2023 rok

Projekt uchwały  zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi  Białostockiemu  na  dofinansowanie  działalności  Warsztatów  Terapii
Zajęciowej w Nowej Woli

Skarbnik Anna Palecka  na podstawie projektu uchwały omówiła
założenia projektu uchwały oraz zasadność jej podjęcia. 

Radna Raisa Jarocka  przewodnicząca Komisji  Planowania,  Gospodarki
Finansowej  i  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Michałowie poinformowała,  iż  Komisja
pozytywnie zaopiniowała omawiany projekt uchwały.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę
zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na
dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na
dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej Woli).

Uchwała  Nr XLV/484/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 października
2023  r.  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi
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Białostockiemu na dofinansowanie działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej w Nowej
Woli

Projekt  uchwały  zmieniającą  Uchwałę  Nr  XLIV/481/23  Rady  Miejskiej  w
Michałowie z dnia 1 września 2023r. w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania
oraz odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego

Sekretarz Anna Stalbowska poinformowała, iż w związku z uwagami  płynącymi z
Wydziału  Nadzoru  i  Kontroli  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego,  dokonano  zmian  w
zapisach  uchwały  podjętej  na  poprzedniej  sesji  zgodnie  z  zaleceniami  wskazanymi  przez
organ nadzoru. Zmiany zostały ujęte w proponowanym projekcie uchwały. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  „za”,  przyjęli  uchwałę
zmieniającą  Uchwałę  Nr  XLIV/481/23  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  z  dnia  1  września
2023r.  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  oraz  odwoływania  członków
Zespołu Interdyscyplinarnego.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała

zmieniająca  Uchwałę  Nr  XLIV/481/23  Rady  Miejskiej  w  Michałowie  z  dnia  1  września
2023r.  w  sprawie  określenia  trybu  i  sposobu  powoływania  oraz  odwoływania  członków
Zespołu Interdyscyplinarnego)

Uchwała  Nr XLV/485/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 października
2023 r.  zmieniającą  Uchwałę Nr XLIV/481/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 1
września 2023r. w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania
członków Zespołu Interdyscyplinarnego

Projekt  uchwały  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  realizacji  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru zajęć Wicedyrektora Zespołu Szkół w Michałowie

Sekretarz Anna Stalbowska  poinformowała,  iż  z  uwagi  na nieobecność  Dyrektor
Zespołu Szkół Małgorzaty Gwaj – Szastaj - która do dnia 30.06.2024r. przebywa na urlopie
dla poratowania zdrowia - oraz na zakres obowiązków Wicedyrektora Zespołu Szkół Anny
Rasiuk,  która  zastępuje  nieobecną  Dyrektor,  zachodzi  potrzeba  zwolnienia  z  obowiązku
realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć  Wicedyrektora  Zespołu  Szkół  w
Michałowie Anny Rasiuk.

Radny Ryszard Balcerzak stwierdził, że zawsze był „za” tego typu uchwałą, jednak
takie uchwały powinny być przedmiotem obrad Komisji  Oświaty,  jak również na Komisji
Oświaty powinien zostać omówiony temat ujęty w pkt  7 tj. „Stanowisko Rady w sprawie
dowozu ucznia niepełnosprawnego do szkoły”. Radny dodał, że jak już kiedyś wspominał,
będzie  głosował  „przeciw”  tematom,  które  nie  były  przedmiotem  dyskusji  na  Komisji
Oświaty. Radny dodał, że przeznaczenie kwoty 1 mln 200 tyś zł na prywatne przedszkole
również powinno było podjęte na Komisji Oświaty. 

Sekretarz Anna Stalbowska poinformowała, iż w celu ograniczenia wydatków, przy
tak niewielkiej ilości prostych uchwał przyjęto, iż zostaną one omówione na sesji i będzie
możliwość dyskusji. 

Radna  Alina  Kazberuk przewodnicząca  Komisji  Oświaty  oraz  radny  Bogusław
Ostaszewski przewodniczący Komisji Rolnictwa podzieli zdanie Pani Sekretarz jednocześnie
informując, iż w celu realizacji planu pracy posiedzenia będą zwołane jednak jest ich mniej.

Radny  Ryszard  Balcerzak dodał,  że  jest  w  stanie  zrzec  się  diet  za  posiedzenie
Komisji -ale pod warunkiem, że wszyscy radni się zrzekną-aby tylko komisja pracowała, a
wówczas będą oszczędności. 
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Radna Raisa Jarocka  przewodnicząca Komisji  Planowania,  Gospodarki
Finansowej  i  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Michałowie poinformowała,  iż  Komisja
pozytywnie  zaopiniowała  omawiany  projekt  uchwały.  Radna  zwróciła  uwagę  na  fakt,  iż
członkiem  Komisji  Finansowej  jest  radna  Alina  Kazberuk,  która  jest  jednocześnie
przewodniczącą  Komisji  Oświaty  i  która  również  pozytywnie  opowiedziała  się  za
omawianym projektem uchwały. 

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  realizacji
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć Wicedyrektora Zespołu Szkół w Michałowie.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  zajęć
Wicedyrektora Zespołu Szkół w Michałowie).

Uchwała  Nr XLV/486/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 października
2023  r.  w  sprawie  zwolnienia  z  obowiązku  realizacji  tygodniowego  obowiązkowego
wymiaru zajęć Wicedyrektora Zespołu Szkół w Michałowie

Projekt uchwały zmieniającą Uchwałę Nr XIX/164/20 z dnia 24 czerwca 2020r. w
sprawie  utworzenia placówek wsparcia dziennego w formie opiekuńczej w Bondarach,
Juszkowym Grodzie, Jałówce, Szymkach, Hieronimowie, Sokole, Nowej Woli

Sekretarz  Anna  Stalbowska  poinformowała,  iż  zmiana  uchwały  następuje  na
wniosek  Kierownika  Miejsko  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Michałowie.
Następnie  Pani  Sekretarz  na  podstawie  projektu  uchwały  omówiła  założenia
projektu uchwały oraz zasadność jej podjęcia.

W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w  głosowaniu  jawnym  jednogłośnie  13  głosami  „za”  przyjęli  uchwałę
zmieniającą  Uchwałę  Nr  XIX/164/20  z  dnia  24  czerwca  2020r.  w  sprawie  utworzenia
placówek  wsparcia  dziennego  w  formie  opiekuńczej  w  Bondarach,  Juszkowym  Grodzie,
Jałówce, Szymkach, Hieronimowie, Sokole, Nowej Woli.

W głosowaniu brało udział 13 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała

zmieniająca  Uchwałę  Nr  XIX/164/20  z  dnia  24  czerwca  2020r.  w  sprawie  utworzenia
placówek  wsparcia  dziennego  w  formie  opiekuńczej  w  Bondarach,  Juszkowym  Grodzie,
Jałówce, Szymkach, Hieronimowie, Sokole, Nowej Woli).

Uchwała  Nr XLV/487/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 października
2023  r.  zmieniająca  Uchwałę  Nr  XIX/164/20  z  dnia  24  czerwca  2020r.  w  sprawie
utworzenia  placówek  wsparcia  dziennego  w  formie  opiekuńczej  w  Bondarach,
Juszkowym Grodzie, Jałówce, Szymkach, Hieronimowie, Sokole, Nowej Woli

O godz. 11:30 salę narad opuściła radna Agnieszka Grzegorczuk

Projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości  w
obrębie 38 Potoka

Sekretarz  Anna  Stalbowska  na  podstawie  projektu  uchwały  omówiła
założenia projektu uchwały oraz zasadność jej podjęcia.
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W wyniku braku uwag i wniosków formalnych do projektu uchwały Przewodnicząca
zarządziła głosowanie nad projektem uchwały.

Radni  w głosowaniu jawnym 10 głosami  „za”,  przy 1 głosie  „przeciw” i  1  głosie
„wstrzymującym  się”  przyjęli  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż
nieruchomości w obrębie 38 Potoka.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.
Imienny  wykaz  głosowania  w  załączeniu  do  protokołu  (pod  nazwą:  Uchwała  w

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 38 Potoka).
Uchwała  Nr XLV/488/23 Rady Miejskiej w Michałowie z dnia 19 października

2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości w obrębie 38 Potoka

Przewodnicząca o godz. 11:35 ogłosiła przerwę. O godz. 12:00 wznowiła obrady.

Po przerwie na salę narad  powróciła radna Agnieszka Grzegorczuk, natomiast  nie
powrócił radny Mikołaj Chlabicz.

Ad. 6 Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych, złożonych stosownie do art. 24h
ustawy  o  samorządzie  gminnym  za  2022r.  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  i
Burmistrzowi Michałowa

Przewodnicząca  poinformowała,  iż  Radni  w  materiałach  otrzymali  informację  w
sprawie oświadczeń majątkowych, złożonych stosownie do art.  24h ustawy o samorządzie
gminnym  za  2022r.  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  i  Burmistrzowi  Michałowa
(informacja w załączeniu do protokołu). Przewodnicząca prosiła o zgłaszanie pytań.

Radni nie zgłosili pytań.

Ad. 7 Stanowisko Rady w sprawie dowozu ucznia niepełnosprawnego do szkoły 

Sprawa dowozu ucznia niepełnosprawnego do szkoły była przedmiotem dyskusji w
punkcie 4 porządku obrad tj. „Informacja Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym”

Przewodnicząca odczytała stanowisko w sprawie dowozu ucznia niepełnosprawnego
do szkoły (stanowisko w załączeniu do protokołu).

W  wyniku  braku  uwag  i  wniosków  formalnych  do  odczytanego  stanowiska
Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem..

Radni  w  głosowaniu  jawnym  11  głosami  „za”,  przy  1  głosie  „przeciw”  i  0  głosach
„wstrzymujących  się”  przyjęli  stanowisko  rady  w  sprawie  dowozu  ucznia
niepełnosprawnego do szkoły.

W głosowaniu brało udział 12 radnych.

Ad. 8 Propozycje wniosków do projektu budżetu na 2024r.
Radni nie zgłosili propozycji wniosków do projektu budżetu na 2024r.

Ad. 9 Interpelacje, zapytania i wnioski radnych 
Przewodnicząca oczytała  pismo  podpisane  przez  mieszkańców  Sokola,  które

wpłynęło do Rady dot. zaniechania działań mających na celu wydzierżawienie działki nr 19/2
położonej  w  obrębie  wsi  Sokole  (pismo  w  załączeniu  do  protokołu).  Przewodnicząca
poinformowała,  że  odpowiedzią  na  to  pismo  zajął  się  wiceprzewodniczący  Marek
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Charytoniuk,  jednak  z  racji  jego  dzisiejszej  nieobecności  ona  przedstawia  temat.
Przewodnicząca dodała, że jak już mówiła na poprzedniej sesji wyłącza się z bycia stroną w
tej sprawie (dzierżawcą działki jest syn Przewodniczącej Rady). 

Radna  Ewa  Kupraszewicz poinformowała,  iż  jako  mieszkanka  Sokola  również
podpisała się pod oczytanym apelem jednak docelowo złożyła ona podpis pod zupełnie inną
treścią. Apel, pod którym złożyła podpis w swoim przekazie miał na celu zastanowienie się
nad  zmianą  lokalizacji  planowanej  inwestycji  i  powrót  do  przedyskutowania  tematu  raz
jeszcze. Radna stwierdziła, że chciała wycofać swój podpis, tym bardziej, że inni mieszkańcu
składali  swój  podpis  sugerując  się  tym,  że  ona  jako  radna  również  złożyła  podpis  pod
pismem, jednak nie pozwolono jej na wycofanie podpisu. Dodała, że wśród mieszkańców są
różne  opinie  na  temat  dzierżawy  działki,  ale  wiele  osób  widzi  możliwość  znalezienia
zatrudnienia bądź współpracy w momencie wybudowania inwestycji na tym terenie. Radna
podkreśliła,  że  pana  Aleksandra  Ancipiuk  nie  należy  spostrzegać  przez  pryzmat  syna
Przewodniczącej, ponieważ jest to mieszkaniec, który w naszej Gminie odprowadza podatki,
więc  skoro  złożył  wniosek  o  dzierżawę  działki  to  należy  dać  mu  szansę.  Radna
podsumowując stwierdziła, że została zmanipulowana, a pod apelem podpisała się w dobrej
wierze. 

Radna Raisa Jarocka dodała, że od roku 1965r na trasie Waliły Stacja – Białystok
dojeżdżała  do  szkoły  i  do  pracy  i  przez  te  lata  nie  widziała,  aby  ten  teren  był
zagospodarowany bądź wykorzystany na cele sportowe, rolnicze itp.

Radny Bogusław Ostaszewski stwierdził, że uchwała o dzierżawie została podjęta i
należy ją zrealizować. Radny dodał, że do powstania inwestycji jest jeszcze długa droga, ale
jeżeli  ona  powstanie  to  radni  powinni  zatroszczyć  się,  aby  inwestycja  była  jak  najmniej
kłopotliwa dla mieszkańców. 

Przewodnicząca  odczytała  sporządzoną przez  Wiceprzewodniczącego  Rady Marka
Charytoniuka  odpowiedź  na  apel  mieszkańców  Sokola,  który  wpłynął  do  Rady  dot.
zaniechania działań mających na celu wydzierżawienie działki nr 19/2 położonej w obrębie
wsi  Sokole  (odpowiedź  w  załączeniu  do  protokołu).  Przewodnicząca  poinformowała,  iż
odczytana odpowiedź zostanie wysłana do sołtysa sołectwa Sokole. 

Ad. 10 Sprawy różne 
 Radny Bogusław Ostaszewski zgłosił potrzebę umożliwienia wyjazdu z targowicy

wewnętrzną uliczką, którą wcześniej można było wyjeżdżać (uliczka wychodząca na ul. Plac
11  Otwarcie  barierek  umożlwiających wyjazd w dzień targowy -  tj.  środa do ok.  trzech
godzin – usprawni przepływ ruchu na targowicy. 

Ad. 11 Zamknięcie obrad XLV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie.

W związku  z  wyczerpaniem  porządku  Przewodnicząca  o  godz.  12:35  zamknęła
obrady XLV Sesji Rady w Michałowie VIII kadencji.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Michałowie

Maria Bożena Ancipiuk

Protokołowała: 
Urszula Tarasewicz
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	Imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu (pod nazwą: Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Michałowie).

